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Hudebn² obor 
 

I.  stupeŔ 
 

Bab²ļkov§ Marie ï Hra na zobcovou fl®tnu   
    ze tŚ²dy Dagmar Pavl²kov® 

Noskov§ KateŚina ï S·lovĨ zpŊv 
         ze tŚ²dy Petry Musilov®, Dis.  
Ġipoġov§ Ad®la ï Hra na housle  
    ze tŚ²dy Mgr. Evy Ryb§ļkov® 
 
 

II.  stupeŔ 
 
Vojtek Pavel ï Hra na bic² n§stroje 
         ze tŚ²dy Miroslava Thumy 
Von§ġek Adam - Hra na klav²r 
                                  ze tŚ²dy ZdeŔka Frol²ka 
 

 
 
 
Liter§rnŊ ï dramatickĨ obor 

 
I.  stupeŔ 

  
Posp²ġilov§ Eliġka ï Dramatika a slovesnost  

                  ze tŚ²dy Mgr.et MgA. Ivy Vachkov® 
Rohla Jan ï Dramatika a slovesnost  

  ze tŚ²dy Mgr.et MgA. Ivy Vachkov® 
Vachkov§ Zuzana ï Dramatika a slovesnost  

                 ze tŚ²dy Mgr.et MgA. Ivy Vachkov® 
 
 
 

 
 



Taneļn² obor 
 

I.  stupeŔ 
  

Adeltov§ Anna ï Tanec a pr§ce v souboru  
                                  ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®, Lenky Str§nsk® 
                                  a Venduly Tyļov®, Dis.  
Bab²ļkov§ Marie ï Tanec a pr§ce v souboru  
                                       ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®, Lenky Str§nsk® 
                                       a Venduly Tyļov®, Dis.  
Charv§tov§ KateŚina ï Tanec a pr§ce v souboru  
                                               ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®, Lenky Str§nsk® 
                                               a Venduly Tyļov®, Dis.  
Kchimelov§ Barbora ï Tanec a pr§ce v souboru  
                                               ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®, Lenky Str§nsk® 
                                               a Venduly Tyļov®, Dis.  
Kodyġov§ Karol²na ï Tanec  
                                            ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®, Lenky Str§nsk® 
                                            a Venduly Tyļov®, Dis.  
Leiblov§ Barbora ï Tanec  
                                        ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®, Lenky Str§nsk® 
                                        a Venduly Tyļov®, Dis.  
Satransk§ Julie ï Tanec  
                                    ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®, Lenky Str§nsk® 
                                    a Venduly Tyļov®, Dis.  
 
 
 

II.  stupeŔ 
 

Kaletov§ Ad®la ï Tanec a pr§ce v souboru  
                                   ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®, Lenky Str§nsk® 
                                   a  Venduly Tyļov®, Dis.  
Knoblochov§ Michaela ï Tanec a pr§ce v souboru  
                                                   ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®, Lenky Str§nsk® 
                                                    a  Venduly Tyļov®, Dis.  
 

 
 
 

 
 
 
 



VĨtvarnĨ obor  
 

I.  stupeŔ 
 

Bogdanovsk§ Ad®la ï VĨtvarn§ tvorba 
                                            ze tŚ²dy Petry Tetaurov® 
Brez²k Filip ï VĨtvarn§ tvorba 
                            ze tŚ²dy Petry Tetaurov® 
Bureġ Josef ï Keramick§  tvorba 
                            ze tŚ²dy Mgr. JiŚiny Kinkalov® 
Hus§kov§ KateŚina ï VĨtvarn§ tvorba 

                     ze tŚ²dy Mgr. Lady Star® 
Kaġparov§ Marcela ï VĨtvarn§ tvorba 

                     ze tŚ²dy Mgr. Lady Star® 
Krejļ² Nikol ï Keramick§  tvorba 
                             ze tŚ²dy Mgr. JiŚiny Kinkalov® 
Laurinec ĠtŊp§n ï VĨtvarn§ tvorba 
                                      ze tŚ²dy Petry Tetaurov® 
Lintymerov§ Veronika ï VĨtvarn§ tvorba 
                                                   ze tŚ²dy Mgr. Lady Star® 
Maco un LudŊk ï VĨtvarn§ tvorba 
                                   ze tŚ²dy Petry Tetaurov® 
Nov§kov§ Zuzana ï VĨtvarn§ tvorba 
                                         ze tŚ²dy Petry Tetaurov® 
Ġvarcov§ Veronika ï VĨtvarn§ tvorba 
                                           ze tŚ²dy Mgr. Lady Star® 
Z§rybnick§ Mark®ta ï VĨtvarn§ tvorba 
                                              ze tŚ²dy Petry Tetaurov® 
 
 

II .   stupeŔ 
 

Nechyba LuŅŊk ï Keramick§ tvorba 
    ze tŚ²dy Mgr. JiŚiny Kinkalov® 
Vojtek Pavel ï VĨtvarn§ tvorba 

       ze tŚ²dy Mgr. Lady Star® 
 

 
 
 
 
 
 

 



 
Hudebn² obor 
 

I.  stupeŔ 
 

Bab²ļkov§ Marie  

  
Hra na zobcovou fl®tnu   
ze tŚ²dy Dagmar Pavl²kov® 
 

Od malinka  - byla jsem 

velmi ģiv® d²tŊ ï jsem touģila hr§t na 

bub²nek a trumpetku. Po vzoru m® 

starġ² sestry jsem si nakonec zvolila 

fl®tnu a klav²r  (nemalĨ vliv na 

vĨbŊr mŊla i m§ maminka).  

Na fl®tniļku jsem zaļala 

chodit hned v prvn² tŚ²dŊ a mou 

vyuļuj²c² se stala pan² uļitelka 

Pavl²kov§. Jsem j² straġnŊ vdŊļn§ za 

spoustu vŊc², protoģe dok§zala 

ukoļ²rovat mou ģivou povahu, 

povzbudila mŊ, kdyģ jsem mŊla 

tr®mu, spr§vnŊ motivovala pŚed 

koncerty a soutŊģemi. Zpoļ§tku jsem 

hr§la na sopr§novou fl®tnu, postupem 

ļasu pŚibyla sopraninov§, altov§ a 

tenorov§, kde bylo nutn® osvojit si 

jin® hmaty. Tenorovou fl®tnu nav²c 

vyuģiji pŚi hŚe v souboru, kde m§me 

fajn partu a nav²c d§me rŢznĨm 

skladb§m jinĨ rozmŊr, coģ je 

v individu§ln² hŚe nemoģn®.  

Nutno tak® zm²nit, ģe hŚe na 

hudebn² n§stroj je tŚeba se vŊnovat 

nejen na hodin§ch v ZUĠ, ale i doma, 

k ļemuģ je nŊkdy hodnŊ tŊģk® se 

pŚinutit. Mus²m vġak pŚiznat, ģe v tomto ohledu mŊ znaļnŊ podporovala m§ starġ² sestra Anna, se 

kterou jsme zejm®na v mĨch poļ§tc²ch cviļily spoleļnŊ, coģ je vģdy snazġ².  Mysl²m, ģe i d²ky 

dom§c² pŚ²pravŊ jsem se vypracovala v jednu z ļlenek kvartetu ļi tria, kde hrajeme sloģitŊjġ² 

skladby a ¼ļastn²me se i rŢznĨch soutŊģ². 

Z pŢvodn²ho dŊtsk®ho snu hry na trumpetku se vyvinula re§ln§ moģnost hry na hoboj m. j. 

d²ky Terezce Doubravsk®, kterou jsem vģdy obdivovala. MŢj obdiv jeġtŊ stoupnul, kdyģ jsem 

poprv® Ăfouklañ  do tzv. hobojov®ho strojku. Hra na fl®tnu mŊ bav² i po sedmi letech, m§m moģnost 

si zahr§t i kr§sn® a sloģitŊjġ² skladby a mohu se d§l zdokonalovat. Invenc² v hudebn² sf®Śe jsou pro 

mne koncerty, kter® se ZUĠ m§me moģnost navġt²vit. 

 
 
 



 
 
 
 
 
 

 
 

Noskov§ KateŚina 
 
S·lovĨ zpŊv 
ze tŚ²dy Petry Musilov®, Dis. 

Moje l§ska, moje 

¼toļiġtŊ 

Hudba, zvuk, t·n, barva, 

vĨġkaé Jsme hudebn²ci. Hudba je 

s n§mi od poļ§tku zrozen² ļlovŊka. 

Vyv²j² se s n§mi ruku v ruce, je tu od 

toho, aby vyplŔovala pr§zdn§, ļern§ 

m²sta naġich ģivotŢ, aby si uģ²vala 

naġeho sm²chu a vesel². Jen chvilka 

staļ² na to, abych si vzpomnŊla, 

kolikr§t uģ mi hudba pomohla. 

Kolikr§t v m®m ģivotŊ mŊ pohladila po 

duġi, kolikr§t mi dok§zala svou 

l§skyplnost! 

Jeden okamģik. 

VypnŊte. Nem§ cenu myslet na 

to, co bude z²tra. TeŅ se zamyslete nad 

sebou. Co udŊl§te, kdyģ je v§m 

ġpatnŊ? Kdo v§m pomŢģe, kdyģ ģ§dnĨ 

z vaġich bl²zkĨch v§s nech§pe, 

nerozum² v§m? J§ ut²k§m za hudbou; 

sama do sebe. ZpŊv, kytara, klav²ré oni mŊ ukonejġ². P²ġu tyhle Ś§dky. Poslouch§m hudbu.  

Zp²v§m si. Zp²v§mé  

ZpŊv je trochu nŊco jin®ho neģ hudba. Trochu nŊco jin®ho neģ bŊģn§ mluva. NepatŚ² nikam, 

a pŚece do kaģd® t® skupinky. Kdyģ mluv²me, vyjadŚujeme se verb§lnŊ a neverb§lnŊ. Hudba se tak 

nevyjadŚuje. Mluv² v jin®m jazyce. Vyvol§v§ zvl§ġtn² pocity. Jej²mi strunami jsou naġe city, kter® 

um² rozpoutat, jako vichr rozpout§v§ klidn® moŚe v nejsilnŊjġ² bouŚi, a pak je lehce pohladit a 

uklidnit, brnkat jim o l§sce, brnkat o ġtŊst². St§v§me se dobrovolnŊ jej²mi hraļkami, jakmile se 

nech§v§me strhnout k myġlenkovĨm pochodŢm; jakmile si poloģ²me ot§zku: Co to slyġ²m? 

Zaļneme nad t²m nen§vratnŊ pŚemĨġlet, a zaļneme tomu d§vat tvar a budeme se snaģit to zhmotnit, 

pŚedstavit si to na fyzick® ¼rovni. To proto, ģe je hudba tak nehmotn§, aģ se st§v§ neuchopitelnou. 

A to vŊtġinu z n§s mate. ZpŊv je chybŊj²c² kousek skl§danky. Chce n§m bĨt bl²ģ, a tak komunikuje 



slovy, a pŚece v nŊm zazn²v§ bouŚe, jiģ rozpoutala hudba. Dost§v§ n§s do stavu, kdy mus²me vn²mat 

oboj², oboj² sm²chat a uģ²t si velkolepost toho spojen². 

  Veġker§ n§dhera svŊta se zapisuje do myġlenek a ty se redukuj² na pouh§ slova. Jak m§lo 

jsou slova! BrnknŊte si G Dur s pŚidanĨm d2 na strunŊ h a m§te z toho v²c, neģ kdyģ bych vypr§vŊla 

vġechny svoje pocity. Nen² nic lepġ²ho, neģ proc²tit si hudbu sami za sebe. Jak m§lo je na l§sku a 

kr§su hlas! A pŚeceé Pod²vejte, co vġechno jsme schopni svĨm hlasem dok§zat; niļit a budovat, 

zraŔovat a l®ļit. Jak mocnĨ je n§ġ hlas! 

VypnŊte. Nem§ cenu myslet na to, co bude z²tra. Zamyslete se nad svou moc². V ļem 

spoļ²v§? Odb²h§m od t®matu? Ne, neodb²h§m. V hudebn² ġkole v§s uļitel® uļ² ovl§dat n§stroje a 

tak® ovl§dat svŢj hlas. Uļ² v§s spr§vnŊ dĨchat, vyuģ²t celou dĨchac² kapacitu, o kter® 

pravdŊpodobnŊ vŊtġina lid² ani nev², ģe se pouģ²vat d§. V§ġ hlas je vaġe moc. A j§ ji d²ky vġem 

mĨm uļitelŢm zpŊvu um²m ovl§dat. DŊkuji. 

Jeden okamģik. 

Jak je dlouhĨ? No jak, povŊzte?! VteŚinu? Minutu? Nebo rok? Osm let. Tak dlouho trvala 

moje cesta od ¼plnĨch zaļ§tkŢ aģ po absolventskĨ roļn²k. A nebylo to delġ² neģ pr§vŊ jeden 

okamģik. 

MŢj d²k patŚ² vġem tŊm, kteŚ² mŊ na m® cestŊ podpoŚili a pomohli mi. Jsem vdŊļn§ za kaģdĨ 

krŢļek, kterĨ jste mi pomohli udŊlat. V zaļ§tc²ch i krŢļek znamen§ spoustu pr§ce. DŊkuji. 

 
 

Ġipoġov§ Ad®la   

 
Hra na housle  

            ze tŚ²dy Mgr. Evy Ryb§ļkov® 
 

 

Na housle jsem chtŊla zaļ²t chodit, 

kdyģ jsme byli v prvn² tŚ²dŊ na n§vġtŊvŊ 

v zuġce.  

Na zaļ§tku druh® tŚ²dy jsem tedy 

nastoupila na housle a hudebn² nauku, protoģe 

bez nauky by to asi neġlo. Z poļ§tku jsem se 

jen uļila drģet housle a smyļec. A pak to 

zaļaloéetudy, stupnice a koncerty. Myslela 

jsem si, ģe to bude hraļka, ale samozŚejmŊ se 

uk§zalo, ģe to hraļka nen². 

PŚed prvn²m s·lovĨm koncertem jsem 

mŊla straġnou tr®mu, tak je tomu i teŅ, ale 

vģdy se koncert celkem podaŚ² a j§ si jen mŢģu 

oddychnout, ģe uģ to m§m za sebou.   

SamozŚejmŊ nevystupuji jen s·lovŊ, ale 

i v souboru L²steļek. Na L²steļek jsem zaļala 

chodit v ġest® tŚ²dŊ. Hned ten rok v zimŊ jsme 

s L²steļkem jeli do NŊmecka.  Byla to pro mŊ 

obrovsk§ zkuġenost a jsem r§da, ģe jsem tam 

s nimi byla. 

Za sedm let jsem mŊla tŚi pan² uļitelky, 

kterĨm bych chtŊla podŊkovat, za pr§ci, kterou si se mnou daly, i kdyģ to nŊkdy nebylo moc 

jednoduch®. 



Jsem velmi r§da za sedm let proģitĨch v zuġce 

a dŊkuji za moģnost pŚiuļit se nov® vŊci. 

II.  stupeŔ 
 

Vojtek  Pavel   

 
Hra na bic² n§stroje 
ze tŚ²dy Miroslava Thumy 

 
K panu uļiteli TŢmovi doch§z²m jiģ od sv® 

prvn² tŚ²dy. DevŊt let jsem se uļil hr§t na zobcovou 

fl®tnu a z²sk§val pevnŊjġ² vztah k hudbŊ. BŊhem t®to 

doby jsem mimo zobcov® fl®tny pozn§val i jin® 

n§stroje ze tŚ²dy vļetnŊ bic²ch. 

Nyn² hraji pr§vŊ na bic² soupravu. Tento 

n§stroj je u mŊ vġak obl²benĨ jiģ od ¼tl®ho vŊku, kdy 

jsem obdivoval buben²ky Black Sabbath a Iron 

Maiden. L²b² se mi energie a vġestrannost ġk§lou 

ģ§nrŢ, kde se bic² souprava vyuģ²v§. Pr§vŊ d²ky ZUĠ 

m§m moģnost uļit se a uģ²vat si tento n§stroj. 

Mezi hudebn²ky, kter® nejv²ce obdivuji a jsou 

hr§ļi na bic², patŚ² jistŊ norskĨ buben²k Kjetil-Vidar 

Haraldstad, zn§mĨ pod pseudonymem ĂFrostñ. Tento 

hudebn²k pŢsobil napŚ²klad v kapele Gorgoroth. V dneġn² dobŊ pŢsob² v uskupen²ch Satyricon a 

1349. 

V budoucnu bych se chtŊl hŚe na bic² vŊnovat pŚedevġ²m rekreaļnŊ. Vģdy kdyģ sednu za 

soupravu, tak se c²t²m hned l®pe a soustŚed²m se jen na hru.  

 

Von§ġek Adam  

 
Hra na klav²r 
ze tŚ²dy ZdeŔka Frol²ka 

 

Kdyģ se Śekne z§kladn² umŊleck§ ġkola Nov® 

Straġec², tak se mi vybav² naġe kr§sn§ budova, 

pŚ²vŊtivĨ uļitelskĨ sbor (zejm®na tedy pan profesor 

ZdenŊk Frol²k) a spousta kamar§dŢ, kter® jsem si zde 

za ty roky, co sem chod²m, naġel (chod²m sem tak 

dlouho, ģe uģ ani nev²m kolik pŚesnŊ). Za ta l®ta jsem 

vģdycky chodil k panu Frol²kovi na hodiny pi§na, na 

kter® jsem se vģdycky tŊġil, protoģe pan uļitel je 

vesel§ kopa a m§me se v pŚest§vk§ch hodnŊ o ļem 

bavit, nav²c je to mistr v oboru klav²ru a klarinetu 

(nepochybnŊ i ve zbytku toho, co vyuļuje, ale to uģ 

nemohu potvrdit vlastn² zkuġenost²).  

Na hodiny s panem Frol²kem se vģdycky 

tŊġ²m. Douf§m, ģe si spolu nŊkdy zahrajeme nŊjakĨ 

duet na pianu v Music Baru Roh. Kdybych mohl 

nŊco vzk§zat budouc²m, ļi aktu§ln²m studentŢm, tak 

by to bylo to, ģe by mŊli zkusit co nejv²ce pŚedmŊtŢ a 



studovat je tak dlouho, jak to jen pŢjde, ļlovŊku to rozġ²Ś² obzory. Z m® strany to bude jiģ vġe, 

dŊkuji za vaġi pozornost. 

Liter§rnŊ ï dramatickĨ obor 

 
I.  stupeŔ 

  
Posp²ġilov§ 
Eliġka  
 
 
Dramatik a a 
slovesnost  
ze tŚ²dy Mgr.et MgA.  
Ivy Vachkov® 
 

J§ a Viking Vike 
 

 DramaŠ§k mŊ velice 

bav² a z§ģitkŢ z  nŊj m§m 

spousty, ale jeden 

nezapomenutelnĨ je Viking 

Vike. PŚedstaven² vzniklo na 

motivy stejnojmenn® kn²ģky, 

kterou p§r z n§s znalo, ale j§ zrovna ne.  

 Vġechno zaļalo, kdyģ n§m Iva (coģ je naġe pan² uļitelka dramaŠ§ku) pŚeļetla nŊkolik 

uk§zek z knihy. Postupem ļasu jsme se rozhodli, ģe se z toho pokus²me udŊlat pŚedstaven². 

 Kdyģ zaļalo vznikat, pŚiġlo mi to takov® prazvl§ġtn², ale postupem ļasu se mi pŚedstaven² 

zaļalo hodnŊ l²bit. VymĨġleli jsme rŢzn® kostĨmy a rekvizity.  

 V cel®m pŚ²bŊhu ġlo o to, ģe Vike byl syn n§ļeln²ka, kterĨ mŊl svaly i na mozku a vġe se 

snaģil vyŚeġit silou, zato Vike se snaģil nad vġ²m zv²tŊzit chytrost² a rozumem. A tak nŊkolikr§t 

zachr§nil sv®mu otci ģivot. 

 PŚedstaven² jsme hr§li znovu a znovu, protoģe pŚich§zeli st§le nov² a nov² lid® a zase jin² 

odch§zeli. Vģdycky jsme ale na tom pŚedstaven² naġli nŊco, co jsme pŚidali ļi naopak odebrali, a tak 

z toho nakonec vznikla koneļn§ verze, kterou jsme mŊli ļest zahr§t i jinde neģ v Nov®m Straġec², a 

jsem za to straġnŊ r§da. Cel® pŚedstaven² mŊ moc bavilo a vŊŚ²m, ģe i vġechny ostatn², co si v nŊm 

mohli zahr§t tak®. 

 Vģdy pŚed vystoupen²m jsme byli hodnŊ nerv·zn² (tedy pŚedevġ²m Iva, ale i dalġ² pan² 

uļitelky, kter® se na pŚedstaven² tak® pod²lely), ale postupem ļasu jsme si zaļali zvykat. I teŅ 

bĨv§m dost ļasto nerv·zn², ale dŚ²ve jsem bĨvala v²c. 

 HodnŊ mŊ nauļilo i uv§dŊn² koncertŢ hudebn²ho oboru. Jsem vdŊļn§, ģe i toto si mŢģu 

zkusit, protoģe mi to vģdy pŚin§ġ² spoustu dalġ²ch zkuġenost², jako napŚ. vyslovov§n² ciz²ch jmen, 

ale i celkov® vystupov§n², a nebo kdyģ udŊl§ ļlovŊk chybu, tak jak ji napravit ļi vyŚeġit. 

 Zkr§tka  z§ģitkŢ z dramaŠ§ku m§m hodnŊ a mnoho jsme se zde nauļila a jsem za to r§da a 

douf§m, ģe v dramaŠ§ku zŢstanu co nejd®le. 

 
 
 



 
Rohla Jan  
 
Dramatika a slovesnost  
ze tŚ²dy Mgr.et MgA.  
Ivy Vachkov® 
 
J§ a LDO 

  
Na dramaŠ§k chod²m od 

prvn² tŚ²dy, protoģe mŊ 

pŚihl§sila m§ma. V prvn² a ve 

druh® tŚ²dŊ jsem to moc 

nevn²mal, proto si toho moc 

nepamatuji. Kdyģ se mŊ ale 

m§ma ve tŚet² tŚ²dŊ zeptala, jestli 

chci jeġtŊ d§l chodit na 

dramaŠ§k, chodil jsem dalġ² rok.  Z toho roku si uģ pamatuji docela dost vŊc².  

Kdyģ jsem zaļal chodit na ĂdramaŠ§kñ ļtvrtĨ rok, dostali jsme novou uļitelku Ġ§rku 

Vejvodovou. Byla moc fajn. MŊli jsme i Ivu Vachkovou, ale s tou jsme se uģ znali, protoģe n§s 

mŊla ļasto prvn² rok. P§tĨ rok n§m pŚidŊlili pan² uļitelku Ivetu DŚ²zhalovou. S tou jsme se hned 

skamar§dili. PoŚ§d jsme mŊli Ivu na hodinu, kter® jsme Ś²kali Ăpohybovkañ. Tam jsme hr§li hodnŊ 

her. S Ivou jsme zaļali pracovat na vystoupen² Viking Vike. Bylo to moc z§bavn®, obzvl§ġŠ,  kdyģ 

nŊkdo zkomolil jm®no nŊjak® postavy nebo dokonce  v²ce postav. TŚeba z Halvara vznikl Holvar. 

Ten rok se n§m vystoupen² moc povedlo a vġem se l²bilo. Rok na to jsme se domluvili, ģe Vikinga 

Vika jeġtŊ vylepġ²me. Pokraļovali jsme s Ivetou. UdŊlali jsme na nŊm hodnŊ pr§ce a plno jsme toho 

zmŊnili. Tak® jsme ho jednou tak prodlouģili. V dubnu 2015 jsme se s n²m z¼ļastnili DŊtsk® sc®ny, 

hr§li jsme ho na pŚehl²dce v Lidic²ch. Jeli jsme tak® s Vikingem na soutŊģ ZUĠ do PodŊbrad. Tam 

jsme dostali diplom za autentiļnost. Na konci roku jsme na Podveļeru s LDO zahr§li posledn² 

vystoupen² Vikinga Vika. Vġichni jsme si to moc uģili a shodli jsme se na tom, ģe je to asi jedno 

z nejpovedenŊjġ²ch vystoupen², jak® jsme kdy hr§li. Nevadilo n§m ani, ģe jsme s n²m str§vili dva 

roky, protoģe n§s to bavilo. 

 I j§ jsem zaļal chodit na individu§lku. Tam jsem zaģil svoje prvn² samostatn® vystoupen², 

pokud nepoļ²t§m refer§t ve ġkole. To jsem si pŚipravil jako pov²d§n² o ļ§stic²ch a od nich jsem se 

dostal pŚes planety vŢbec k cel® sluneļn² soustavŊ a konci vesm²ru nebo jestli chcete svŊta. 

 Dalġ² rok jsme se museli s Ivetou rozlouļit. Postoupili jsme do nejstarġ² skupiny. To uģ jsem 

na dramaŠ§k  chodil sedmĨ rok. MŊla absolvovat Mark®ta a my jsme j² pom§hali s vystoupen²m 

Andrsenka. To bylo skvŊl® vystoupen². Nejlepġ² bylo, kdyģ jedla pantomimicky housky se sal§mem 

nebo s paġtikou. Jako s·lovku jsem si ten rok vybral Draka z Ļern® tŢnŊ.  

 Z dneġn²ho pohledu jsem to mŊl asi nejlepġ², kdyģ jsem zaļal chodit na dramaŠ§k, protoģe 

jsem moc nevn²mal, ģe budu vystupovat a nemŊl jsem vŢbec tr®mu. Naopak nejhorġ²  to bylo 

minulĨ rok. To jsem mŊl tr®mu nejen j§, ale i vġichni ostatn². Kdyģ jsme si opakovali text 

v z§kulis², tak jsme zapom²nali a ztr§celi se v nŊm. Nakonec vġe dopadlo dobŚe a na jeviġti ho nikdo 

nezapomnŊl. PŚipad§ mi, ģe ļ²m v²c odehrajete pŚedstaven², t²m vŊtġ² m§te tr®mu. NŊkdy v§s 

likviduje, kdyģ se boj²te vystoupen², tŚeba uģ tĨden pŚedem.  Takto jsem mŊl zat²m nejvŊtġ² strach 

ze s·lovĨch textŢ, protoģe kdyģ stoj²te s§m na jeviġti, nikdo v§m s textem nepomŢģe. Snad to letos 

(ġkoln² rok 2017/18) bude lepġ² na Letn²m podveļeru s LDO (31. 5.)  a i na absolventsk®m 

vystoupen² (21. 6.). 

 

 



Vachkov§ 
Zuzana    

 
Dramatika a 
slovesnost  
ze tŚ²dy Mgr.et MgA. 
Ivy Vachkov® 
 

Kamar§dstv² 
  

Na dramaŠ§ku je pro 

mne nejdŢleģitŊjġ² jedna 

vŊc. PŚ§tel®. DobŚ² pŚ§tel®, 

co se zastanou nebo zastav² 

na kus Śeļi. KteŚ² mŊ 

uklidn², pokud m§m tr®mu a 

pŚipomenou text, kdyģ mi 

vypadne. PŚ§tel®, kteŚ² jsou 

nepostradateln², najdu je vģdy, kdyģ potŚebuji, jsou ke mnŊ vģdy upŚ²mn² a nikdy mŊ neopust². 

AlespoŔ douf§m.  

S nimi se smŊji a jim pom§h§m za to, ģe oni se mnou drģ². I divadlo je s nimi z§bavnŊjġ² neģ 

s·lov® texty, protoģe se s kamar§dy pouġt²me do kr§snŊjġ²ch, ale tŊģġ²ch vystoupen². Nepom§h§me 

si vġak jen tak. Kdyģ m§ nŊkdo tr®mu, vġichni jsme u nŊj a uklidŔujeme ho. Ģ§dn® uļen², 

sebestŚednost, pĨcha, ġkodolibost. Jen uklidŔov§n², ¼cta k druhĨm, kamar§dstv² a nŊkdy i sm²ch. 

Nejv²ce tohoto vz§cn®ho a rychle vym²raj²c²ho druhu pŚ§telstv² potk§v§m pr§vŊ na dramaŠ§ku. To 

je asi tak® dŢvod, proļ ho m§m r§da a nedok§ģu od divadla odej²t. PŚ§telstv² tady zŢst§v§, i kdyģ 

nŊkdo odejde. 

  Souļasn® skupiny se hodnŊ zmŊnily. Kdyģ jsem poprv® vstoupila do uļebny, bylo tam asi 

osm dŊt² a dvŊ uļitelky. Z tehdejġ² party zŢstala sice jen jedna holka, ale ostatn² bych poznala poŚ§d. 

Tv§Śe se mi vryly do pamŊti. Nikdy na nŊ nezapomenu vzpom²nat v dobr®m. St§le si pamatuji 

prŢbŊh prvn²ch hodin tady. To, co mezi n§mi vzniklo, je vŊc, kter§ se nezapom²n§, a kter® by si mŊl 

kaģdĨ v§ģit v²ce neģ samĨch jedniļek na vysvŊdļen² nebo prvn²ho m²sta v soutŊģi. Proto sem 

chod²m r§da, pŚ²jemnŊ naladŊn§ a odn§ġ²m si odsud hromadu b§jeļnĨch vzpom²nek a dŢleģitĨch 

vŊdomost². Nikdy odsud neodch§z²m smutn§ nebo bez hezkĨch vzpom²nek. Tak® se uļ²me hravŊ se 

s nŊkĨm sezn§mit, jak jm®no rychle pŚiŚadit k osobŊ a pamatovat si kaģd® z nich. Je moģn®, ģe mi 

nŊkteŚ² nechcete uvŊŚit. J§ v§m to nevyļ²t§m, vģdyŠ na to m§te vlastnŊ pr§vo.  

 Kdyģ jsme asi pŚed rokem hr§li pŚedstaven², tak mi v polovinŊ vypadl text. Nikdo na mŊ 

kvŢli tomu nebyl naġtvanĨ. Vġichni se mi snaģili poradit a i d²ky nim jsem si vzpomnŊla. Nebo 

jindy nŊkdo z n§s Śekl pŚi vystoupen² jednomu klukovi vŊtu z jeho textu, aby mu pomohl si 

vzpomenout, a byla to z§bava. Pom§hali jsme mu, protoģe kaģd®mu se to nŊkdy stane. Nikdy jsem 

se neradovala tak, jako pŚi skvŊlĨch vĨkonech mĨch kamar§dŢ, a to je co Ś²ct. Nikdy mi nebylo 

l®pe, neģ kdyģ jsme dobŚe zahr§li velk® vystoupen², a nikdy mi nebylo hŢŚ, neģ kdyģ jsem se 

um²stila v recitaļn² soutŊģi, protoģe jsem tam byla sama. To ve mnŊ zŢstalo a toho si v§ģ²m. Kdyģ 

na mŊ nŊkdo nen² pŚ²jemnĨ, pŚedstav²m si, jako by se mnou byl nŊkdo z kamar§dŢ z dramaŠ§ku, a 

hned je mi l®pe. Tohle j§ povaģuji za opravdov® pŚ§telstv², kter® se tŊģko hled§ a snadno ztr§c². 

Toho si v§ģ²m v²ce neģ ļehokoliv jin®ho. 



Taneļn² obor   
 

I.  stupeŔ 
  

Adeltov§ Anna 
 
Tanec a pr§ce v soub oru  
ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®, 
Lenky Str§nsk® 
a Venduly Tyļov®, Dis.  
 

Na tancov§n² chod²m uģ 9 let. NejdŚ²v jsem 

chodila k pan² uļitelce Str§nsk® na lidovĨ tanec. 

PozdŊji tak® jeġtŊ k pan² uļitelce Mol²kov® na balet, 

modern² tanec a ġpiļky. Velmi mŊ to bav² i kdyģ mi to 

zab²r§ mnoho ļasu. Nejradġi tanļ²m modernu. Zvl§ġŠ 

naġi novou choreografii. NaplŔuje mŊ to ġtŊst²m hlavnŊ 

kdyģ tanļ²m se vġemi holkami, se kterĨmi jsme dobr® 

kamar§dky. Jsem r§da, ģe jsem u toho zŢstala tak 

dlouho. Navġt²vili jsme tak® spoustu pŚedstaven²,         

na kter§ jsem se z§jmem koukala. Ze zaļ§tku to bylo hodnŊ tŊģk® hlavnŊ u ġpiļek. M§me super 

partu, se kterou je sranda hlavnŊ u vymĨġlen² nov®ho tance. 

 

Bab²ļkov§ Marie  

 
Tanec a pr§ce v souboru  
ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®,  
Lenk y Str§nsk® a Venduly Tyļov®, Dis.  
 

Moj² velkou z§libou je odjakģiva tanec, se 

kterĨm jsem zaļala ve 3 letech u pan² uļitelky Lenky 

Str§nsk®.  StraġnŊ jsem si pŚ§la bĨt baletkou a m²t 

kr§sn® b²l® nadĨchan® ġaty a baletn² ġpiļky. 

K samotn®mu tanci je tŚeba se ale propracovat, a proto 

n§s pan² uļitelka uļila  nejprve  rŢzn® z§bavn® 

pohybov® hry, Ś²kanky k tancŢm doplnŊn® o zp²v§n² 

s dŢrazem na Ś§dn® protaģen²  cel®ho tŊla.  

Postupem ļasu se z hr§tek s hudbou stal lidovĨ 

tanec. Spr§vn® drģen² tŊla mi dodnes dŊl§ probl®my, 

ale d²ky tanci se to zlepġuje. Ļasem se k Ălidovk§mñ 

pŚidaly hodiny modern²ho tance a baletu u pan² 

uļitelky Mol²kov®. D²ky taneļn²mu oboru jsem naġla  

spoustu kamar§dek se spoleļnĨm z§jmem, kterĨm je 

tanec. TvoŚ²me  dobrou partu, d²ky kter® jsou hodiny 

tancov§n²   jeġtŊ pŚ²jemnŊjġ² J.  Modern² tanec se mi 

l²b² m.j. proto, ģe m§me moģnost tanļit na modern² 

p²snŊ a sestavovat vlastn² improvizace. V r§mci baletn² prŢpravy jsem se tak® doļkala svĨch 

vysnŊnĨch ġpiļek a opŊt se v ģivotŊ pŚesvŊdļila, ģe to, co vypad§ straġnŊ jednoduġe je sakra tŊģk® a 

hodnŊ to bol². D²ky taneļn²mu oboru jsem mŊla moģnost navġt²vit mnoho profesion§ln²ch taneļn²ch 



pŚedstaven² v renomovanĨch divadlech a rŢzn® taneļn² soutŊģe. Vġechny tyto zkuġenosti jsou pro 

mne vĨbornou inspirac². 

 
Charv§tov§ KateŚina        

 
Tanec a pr§ce v souboru  
ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®,  
Lenky Str§nsk®  
a Venduly Tyļov®, Dis.  
 

Tanec a j§ 
 

Od maliļka mŊ bav² pohyb. Vzpom²n§m 

si, jak jsem jako mal§ vģdy tancovala na p²sniļky, 

kter® hr§l mŢj dŊda na kytaru, nebo jsem 

tancovala pŚed televiz². Tanec je pro mŊ 

odpoļinkem, v§ġn² i radost². Tancem jdou 

n§dhernŊ vyj§dŚit emoce, kdyģ jsem vesel§, je 

veselĨ i tanec, kdyģ jsem smutn§, je i on smutnĨ. 

Kdo mne zn§, v², jak se ve chv²li, kdy tanļ²m, 

c²t²m. Vģdy,  kdyģ  odch§z²m ze Z§kladn² 

umŊleck® ġkoly, c²t²m se uvolnŊn§, jakoby mŊ nic 

net²ģilo, neboŠ jsem do tance dala vġe, co jsem 

v sobŊ mŊla. Na druhou stranu jsem pak nabit§ 

pozitivn² energi², protoģe jsem dŊlala nŊco, co pro 

mŊ m§ smysl a co mŊ bav². Jsem unaven§, ale 

ġŠastn§.  

Tanec je komunikace mezi tŊlem a duġ², 

odhaluje tajemno, kter® hudba skrĨv§. Tanec je 

b§seŔ, ve kter® je kaģdĨ pohyb slovem. Kdyģ 

tanļ²m, nesoud²m, nemohu nen§vidŊt, nemohu 

sebe oddŊlit od ģivota. Mohu bĨt jen ġŠastn§ a 

pln§ ģivota, to je dŢvod, proļ tancuji.  

 

 
Kchimelov§ Barbora  
 
Tanec a pr§ce v souboru  
ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®,  
Lenky Str§nsk® a Venduly Tyļov®, Dis.  
 

Tancuji jiģ 10 let. Uļitelem hlavn²ho 

oboru je moje obl²ben§ pan² uļitelka Jana 

Mol²kov§, kterou m§me na modern² tance a balet. 

D§le mŊ uļ² lidov® tance pan² uļitelka Lenka 

Str§nsk§ a na m® taneļn² vĨuce se pod²l² t®ģ pan² 

uļitelka Vendula Tyļov§. 



 Tancov§n² mŊ ob²r§ o mŢj ļas a o moji energii, pŚesto vġak tancov§n² miluji a hroznŊ mŊ 

naplŔuje. Nejv²ce mŊ bav² modern² tance, zvl§ġtŊ pak improvizace. Tato ļinnost mŊ naplŔuje 

ġtŊst²m. 

 PŚi tanci c²t²m takovĨ n§dhernĨ, nepopsatelnĨ pocit. Velice mŊ tŊġ², ģe jsem jiģ absolvent. 

Na tancov§n² se uģ vystŚ²dalo hodnŊ d²vek i chlapcŢ, jen my d²vky z naġeho roļn²ku jsme vġak v 

tomto n§roļn®m sportu setrvaly. Na tancov§n² jsem si naġla spoustu kamar§dek, a mysl²m si, ģe 

jsme skvŊl§ parta!  

Kdyģ jsem byla mal§, chtŊla jsem bĨt baletkou a to se mi tak® splnilo. Jenģe zase takov§ 

legrace to nebyla. Pamatuji si, kdyģ jsem si poprv® stoupla na ġpiļky, hroznŊ to bolelo, ale po 

piln®m drilu jsem se to nauļila a moc mŊ to bav²! 

 
 
Kodyġov§ Karol²na  

 
Tanec ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®,  
Lenky Str§nsk®  
a Venduly Tyļov®, Dis.  

 
Tancov§n² je pro mŊ velice dŢleģit®. Uģ 

kdyģ jsem byla mal® ġkvrnŊ, bavilo mŊ se 

pohupovat do rytmu hudby a pŚedstavovala si, 

jak se pŚen§ġ²m do Ś²ġe hudby a tance. Mohla 

jsem tancovat klidnŊ i 2 hodiny a poŚ§d jsem 

mamku nebo t§tu prosila, aby pustili uģ opravdu 

posledn² p²sniļku a ģe pak uģ prosit nebudu, se 

z§mŊrem, ģe to budu opakovat donekoneļna.  

Kdyģ jsem zaļala chodit do ZUĠ na 

taneļn² obor, byla jsem nejprve pŚekvapen§, ģe se 

od zaļ§tku netanļ² na Ămodern²ñ hudbu, ale jen 

na lidovou hudbu. PozdŊji jsem si ale lidov® 

tance velice obl²bila. PozdŊji ve 3. roļn²ku 

(nejsem si ¼plnŊ jist§) jsem zaļala chodit k pan² 

uļitelce Mol²kov®. Myslela jsem si, ģe koneļnŊ 

si budu moct tanļit, jak chci a na jakou hudbu 

chci, ale nastalo druh® pŚekvapen². Zaļala jsem 

se uļit modern² tanec a balet a postupnŊ se 

zkouġela (opakuji, zkouġela) zdokonalovat. 

Kdyģ jsem byla mladġ², straġnŊ jsem chtŊla m²t svŢj absolventskĨ tanec, slyġet jak lid® 

tleskaj²é jak mŊ to bude straġnŊ bavit a tak d§l. Na zaļ§tku roku jsem se toho zalekla, a proto jsem 

chv²li uvaģovala o tom, ģe bych na tancov§n² pŚestala chodit, ale nakonec jsem vydrģela a douf§m, 

ģe i vydrģ²m. Posl§n²m tohohle textu (a i m®ho tance) je, ģe kdyģ od probl®mu uteļete, nevyŚeġ² se, 

jen se zhorġ² a bude se v§m zd§t jeġtŊ zamotanŊjġ². NŊkdo mi jednou Śekl, ģe John Lennon Śekl: 

ĂKaģdĨ probl®m skonļ² dobŚe, a pokud ne, znamen§ to, ģe jeġtŊ neskonļil.ñ 

 
 
 
 



Leiblov§ Barbora  

 
 
Tanec  
ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®,  
Lenky Str§nsk® 
a Venduly Tyļov®, Dis.  
 

Co pro mŊ znamen§ tanec? 
 

Tanec pro mne ve zkratce znamen§ ¼plnŊ 

vġechno. Bez tance bych nemohla dŊlat vŢbec 

nic, v podstatŊ ani ģ²t. HroznŊ moc mŊ bav² a 

naplŔuje mŊ takovou zvl§ġtn² vnitŚn² energi², 

silou, kterou mi ned§v§ nic jin®ho. PŚi tanci c²t²m 

nŊco, co nejde popsat, nŊco n§dhern®ho, 

nepopsateln®ho. Taky jsem velmi ġŠastn§, kdyģ 

mŢģu tanļit s nŊkĨm jinĨm napŚ²klad 

s kamar§dkou, to jsem nejġŠastnŊjġ².  

Kdyģ tancuji, nerada pŚest§v§m, nejradŊji 

bych celĨ ģivot protancovala. Kdyģ nŊkoho 

potk§m, vġichni Ś²kaj²: ĂTy a tanec?ñ A j§ jim na 

to vŊtġinou odpov²d§m: ,,Ano, j§ a tanecñ, ale 

stejnŊ mi vŊtġinou nikdo nevŊŚ². Ale mŊ je to 

jedno, je to mŢj sen, chci za n²m j²t a st§t si za 

n²m. Vģdy, kdyģ mi to nŊkdo Śekne, je mi to trochu l²to, ale pŚeģiju to.  

Kdyģ slyġ²m nŊkde hr§t hudbu, aŠ je to ve sluch§tk§ch, v televizi, r§diu nebo v restauraci, 

vģdy m§m chuŠ se zvednout ze ģidle a okamģitŊ zaļ²t tanļit. I kdyģ jsem na nŊjak®m pŚedstaven² a 

sed²m na ģidli, hned  bych zaļala tanļit.  

Tanec je mŢj sen uģ od maliļka. Kdyģ jsem byla mal§, tak jsem prĨ st§la pŚed televiz² a 

chtŊla jsem vģdy pustit p²sniļky, abych na nŊ mohla tancovat. Vģdy, kdyģ poslouch§m hudbu do 

sluch§tek, tak si v hlavŊ pŚedstavuji, jak jsem na jeviġti ve velk®m pr§zdn®m divadle, a ty pohyby 

kter® si pŚedstavuji, zkouġ²m zapojit i do absolventsk® choreografie (v hlavŊ mi jde tanec mnohem 

l²p neģ ve skuteļnosti). Ale ¼plnŊ nejġŠastnŊjġ² jsem, kdyģ to mŢģu nŊkde uplatnit, tŚeba na nŊjak®m 

vystoupen².  

D²ky tanci se naplŔuju takovou ġŠastnou energi². Kdyģ m§m dobrou n§ladu, tak ze vġeho 

nejradġi tancuji. NejradŊji m§m asi lidovky a o kousek m²Ŕ modernu. Na lidovk§ch se mi l²b², ģe 

jsou takov® pohybov® a nikdy jsem jeġtŊ nevidŊla pomalĨ lidovĨ tanec, kdeģto modern² tanec je 

dobrĨ t²m, ģe mŢģe bĨt rychlĨ i pomalĨ a nikomu nepŚijde zvl§ġtn², kdyģ je pomalĨ.  

Tak® obdivuji pan² uļitelky, ģe to s n§mi vydrģ² a maj² s n§mi trpŊlivost. Asi nejv²ce ze vġech akc², 

co jsme kdy podnikla se Zuġkou, se mi l²b² Dvorky a Koledov§n². Na Koledov§n² se mi l²b², ģe 

rozveselujeme lidem den a vģdy jim vykouzl²me ¼smŊv na tv§Śi. Na Dvorku je nejlepġ², ģe je vģdy 

kr§snŊ teplo, pŚijde hodnŊ lid² a panuje tam takov§ kr§sn§, klidn§ a dobr§ n§lada. Tanec m§m moc 

r§da a chtŊla bych pokraļovat i na druh®m stupni. 

 
 
 
 



Satransk§ Julie  
 
 
Tanec  
ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®,  
Lenky Str§nsk® 
a Venduly Tyļov®, Dis.  
 

Pamatuju si, jak jsem byla jako mal§ 

holka s mamkou na Dvorku. Byl zrovna taneļn² 

den, na kterĨ jsem se tolik tŊġila. Tehdy mi 

mohlo bĨt tŚeba 5 let, tak mi tam vġichni 

pŚipadali velc² a rozumn². Obdivovala jsem 

vġechny, kteŚ² tam tanļili, a Ś²kala jsem si, jak 

je to kr§sn®, kdyģ nŊkdo dŊl§ nŊco takov®ho. 

Tehdy jsem si nejsp²ġ podvŊdomŊ Śekla, ģe na 

tancov§n² budu chodit. A samotnou mŊ teŅ 

pŚekvapuje, ģe tenhle rok uģ budu absolvovat. 

Uģ od zaļ§tku mŊ tanec moc bavil. 

NejdŚ²v to pro mŊ byl zpŢsob, jak si uģ²t ļas 

s kamar§dkami, jak si zaŚ§dit a taky zatanļit. 

Ļ²m d®le jsem ale na tancov§n² chodila, t²m 

vŊtġ² mŊl pro mŊ i jinĨ neģ fyzickĨ pŚesah ï 

kdyģ tanļ²m, dok§ģu se uvolnit, nemysl²m na 

ģ§dn® ¼koly a povinnosti, ģiju tady a teŅ.  Pro 

mŊ tedy tanec nen² jenom nŊjakĨ pohyb. MŢģe 

to bĨt i druh meditace. 

A to mŊ pr§vŊ tŊġ². D²ky tancov§n² si mŢģu vyļistit pŚeplnŊnou hlavu. Pohyb, kterĨ dŊl§m, 

vyjadŚuje to, co c²t²m a jak se c²t²m. Je to trochu jako vĨraz ve tv§Śi, ale ne kaģdĨ ho dok§ģe pŚeļ²st.  

D²ky tancov§n² v Ăliduġceñ jsem poznala i profesion§ln² taneļn²ky, na kterĨch je vidŊt, ģe to 

co dŊlaj², je bav² a m§ to pro nŊ nŊjakĨ smysl. Moc mŊ zaujaly vĨlety do studia Alta v Praze. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



II.  stupeŔ 
 

Kaletov§ Ad®la  
 
Tanec a pr§ce v souboru  
ze tŚ²dy Mgr. Jany Mol²kov®,  
Lenky Str§nsk® 
a  Venduly Tyļov®, Dis.  

 

Bylo mi devŊt let, kdyģ jsem zaļala chodit 

do Z§kladn² umŊleck® ġkoly v Nov®m Straġec². 

Pamatuju si to, jako by to bylo vļera, kdyģ jsem 

ġla s maminkou do hlavn² budovy ġkoly, proġla 

kolem Śeditelny a zaboļila do nezn§m® ġatny, kde 

na mŊ ļekala pan² uļitelka Mol²kov§. PŚiv²tala n§s 

a poslala mŊ se pŚevl®knout. Na sobŊ jsem mŊla 

rŢģov® tepl§ļky a ļistŊ b²l® triļko. Vzala mŊ do 

taneļn²ho s§lu. 

Jakmile jsem vstoupila do m²stnosti, 

nemohla jsem si nevġimnout tŊch obrovskĨch 

zrcadel pŚes celou stŊnu. MŢj druhĨ pohled 

smŊŚoval k hlouļku d²vek, kter® se na mŊ 

usm²valy. Sedla jsem si do rohu uļebny na 

podloģku a d²vala se. D²vky se zaļaly rozehŚ²vat 

hran²m hry. Na jejich vĨrazech bylo vidŊt, ģe si to 

n§ramnŊ uģ²vaj². Po nŊjak® dobŊ pan² uļitelka 

Śekla, ģe se zaļneme protahovat. D²vky neļekaly a 

rozbŊhly se pro srolovanĨ ġedivĨ koberec, kterĨ leģel vedle mŊ. Rozt§hly ho po cel® m²stnosti a mŊ 

aģ udivilo, jak dlouhĨ mŢģe bĨt. 

Z m®ho zamyġlen² mŊ dostala vŊta pan² uļitelkyé ,,Tak Ad®lko, mysl²m si, ģe si se d²vala 

dost a ģe se k n§m mŢģeġ pŚidat.ñ Nev§hala jsem a zaŚadila se na konec Śady d²vek. Pan² uļitelka 

n§m Śekla cvik a my jsme ho musely zacviļit. Ani jsem nevŊdŊla, ģe existuje cvik jako kuŚ§tko, 

pavouk, p²Ņalka nebo dokonce i lachtan. Po tomto rozehŚ§t² jsme si lehly do Śady na koberec. 

Leģely jsme na z§dech a dŊlaly ġvihov® cviļen² nohama. Po p§r opakov§n²ch jsme zabalily koberec 

a uklidily na sv® m²sto. Stouply jsme si k tyļi a j§ jsem pochopila, ģe budeme dŊlat nŊjak® prvky 

z baletu. D²vky mŊ uļily, jak si m§m spr§vnŊ stoupnout, jak m§m m²t paty u sebe a ġpiļky od sebe. 

SpoleļnŊ s pan² uļitelkou mi ukazovaly spr§vn® drģen² tŊla a taneļn² pozice. Po p§r cviļen²ch 

hodina skonļila a j§ jsem spoleļnŊ s ostatn²mi vbŊhla do ġatny, kde na mŊ ļekala maminka. Mysl²m 

si, ģe j² z m®ho blaģen®ho vĨrazu muselo bĨt hned jasn®, ģe sem chci chodit a uļit se tancovat!  

Jak ġel ļas, stal se tanec souļ§st² m®ho ģivota. Ani jsem se nenad§la a byla jsem v sedm®m 

roļn²ku prvn²ho cyklu. Byla jsem absolventkou roku 2014 a byla jsem na sebe pyġn§. Pyġn§ pro to, 

ģe jsem tak dlouho u tance vydrģela a nŊco si t²m i dok§zala. Nejen ģe to bylo pro mŊ kr§snĨch pŊt 

let tancov§n², soutŊģ² a vystoupen², ale naġla jsem si i kamar§dky na celĨ ģivot Zuzku Ġtokrovou a 

M²ġu Knoblochovou. Byly jsme spr§vn§ trojka. 

Moje prvn² absolventsk® vystoupen² bylo dojemn® pro mŊ i pro mou rodinu. Louļila jsem se 

s ļ§st² m®ho protancovan®ho ģivota a v²tala tu novou. 

A teŅ jsem tady. M§m za sebou dalġ² ļtyŚi roky tancov§n². A jsem znovu absolventkou, ale 

tentokr§t absolventkou roku 2018. Je to pro mŊ posledn² rok v z§kladn² umŊleck® ġkole a proto se 

snaģ²m si uģ²vat spoleļnŊ str§ven® chv²le s kamar§dkami a uļitelkami. Tak douf§m,   ģe budu m²t 

celĨ ģivot na co vzpom²nat. 

Co na to Ś²ct, uteklo to jako voda. 


